

SUNUŞ

Değerli Okuyucular,

Elektronik Siyaset Bilimi Araştırmaları Dergisi'nin yirmi yedinci sayısı (Haziran 2023) ile tekrar karşınızda olmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Fahri Türk ve Büşra Yengeç Ersin "A New Conceptualization of Usurious States in International Relations: The Case of the People's Republic of China" başlıklı makalelerinde uluslararası ilişkiler disiplinine "tefeci devletler" adı verilen yeni bir kavram kazandırmışlardır. Burak Gümüş ise yazmış olduğu makalede Türkiye'nin Güney Sudan politikasını yumuşak güç bağlamında aydınlatmaktadır. Matti Izora Ibrahim ve Segâh Tekin "Western Hemispheric Security and the U.S.: Japanese Peruvian Wartime Incarceration During World War II" başlıklı makalelerinde ABD'nin İkinci Dünya Savaşı esnasında Batı Yarımkürenin güvenliğini sağlamak amacıyla Japon kökenli Peruluları hapsedmesi konusunu çözümlenmektedirler. Oral Karakaya ise kaleme almış olduğu makalede metropollerin yönetimine ilişkin kuramsal yaklaşımları mercek altına almaktadır. Son olarak Doğan Başaran ve Emrah Kaya "İran'ın Orta Asya Politikası: Siyasi, Askerî, İktisadi ve Kültürel İlişkiler Üzerinden Bir Değerlendirme" başlıklı makalelerinde İran'ın Orta Asya politikasını güncel veriler ışığında bütüncül bir noktadan ele almaktadırlar.

Bu açıklamalardan sonra sizi bu sayımızda yer alan makaleleri okumaya teşvik edebildiysek kendimizi mutlu sayacağız.

Editör

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Dear Readers,

We are glad to announce that the twenty-seventh issue (June 2023) of Electronic Journal of Political Science Studies has just been published and it is available online. Fahri Türk and Büşra Yengeç Ersin introduced a new concept called “usurer states” to the discipline of international relations in their article entitled “A New Conceptualization of Usurious States in International Relations: The Case of the People's Republic of China.” Burak Gümüş, on the other hand, illuminates Turkey's South Sudan policy within the context of soft power in his article. In their article titled “Western Hemispheric Security and the US: Japanese Peruvian Wartime Incarceration During World War II”, Matti Izora Ibrahim and Segâh Tekin analyse the issue of the US incarceration of Japanese Peruvians during the Second World War to ensure the security of the Western Hemisphere. Oral Karakaya, on the other side, examines the theoretical approaches to the management of metropolises in his article. Finally, Dogacan Başaran and Emrah Kaya, in their article titled “Iran's Central Asian Policy: An Evaluation of Political, Military, Economic and Cultural Relations”, discuss Iran's Central Asian policy from a holistic point of view in the light of current data.

After these explanations, we would consider ourselves happy if we could encourage you to read the articles in this issue.

Editor

Prof. Dr. Fahri TÜRK

Editorial

Liebe Leser_innen,

Wir sind erfreut, Sie zur mittlerweile 27. Ausgabe der Elektronischen Zeitschrift für Politikwissenschaftliche Studien (Juni 2023) begrüßen zu dürfen. Fahri Türk und Büşra Yengeç Ersin führen in Ihrem Artikel mit dem Titel „A New Conceptualization of Usurious States in International Relations: The Case of the People's Republic of China“ das wissenschaftliche Konzept der „Wucherer-Staaten“ in die Disziplin der Internationalen Beziehungen ein. Burak Gümüş beleuchtet in seinem Artikel die Südsudan-Politik der Türkei im Kontext der Soft Power. Matti Izora Ibrahim und Segâh Tekins Artikel mit dem Titel „Western Hemispheric Security and the U.S.: Japanese Peruvian Wartime Incarceration During World War II“ befasst sich mit der sicherheitspolitisch-bedingten Internierung von Peruanern japanischer Abstammung während des Zweiten Weltkriegs. Oral Karakaya hingegen beschäftigt sich in seinem Artikel mit theoretischen Ansätzen zur (lokalen) Verwaltung von Metropolen. Schließlich behandeln Doğacan Başaran und Emrah Kaya in Ihrem Artikel „İran’ın Orta Asya Politikası: Siyasi, Askerî, İktisadi ve Kültürel İlişkiler Üzerinden Bir Değerlendirme“ umfassend die Zentralasienpolitik Teherans im Lichte aktueller Daten.

Wir würden uns sehr glücklich schätzen, wenn wir Sie zur Lektüre der Artikel dieser Ausgabe anregen konnten.

Herausgeber

Ihr
Prof. Dr. Fahri Türk

İÇİNDEKİLER/CONTENTS/INHALT

Derginin Künye Bilgileri	ii
Sunuş	iv
Editorial (en.)	v
Editorial (de.)	vi
Makaleler /Articles/ Artikel	
Fahri TÜRK ve Büşra YENGEÇ ERSİN A New Conceptualization of Usurious States in International Relations: The Case of the People's Republic of China	1
Burak GÜMÜŞ Über das Engagement der Türkei im Südsudan	25
Matti Izora IBRAHİM ve Segâh TEKİN Western Hemispheric Security and the U.S.: Japanese Peruvian Wartime Incarceration During World War II	58
Oral KARAKAYA Metropollerin Yönetimine İlişkin Kuramsal Yaklaşımlar	69
Doğacan BAŞARAN ve Emrah KAYA İran'ın Orta Asya Politikası: Siyasi, Askerî, İktisadi ve Kültürel İlişkiler Üzerinden Bir Değerlendirme	87
Kitap Tanıtımı / Book Reviews / Rezensionen	
Fahri TÜRK ve Sedef ZEYREKLİ YAŞ (ed.) Söylemler ve Eylemler Bağlamında Türk Siyasi Liderlerin Orta Asya Politikaları, Nobel Yayınları, Ankara, 2023, ISBN: 978-625-398-301-7	109
Ersel AYDINLI (Der.) Uluslararası İlişkilerde Metodoloji, Koç Üniversitesi Yayınları, İstanbul, 2021, ISBN: 978-625-8022-10-0	111